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PROTOKÓŁ Nr XXV.2016 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 14 października 2016 r. 
 

Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41, początek godzina 14.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda,  

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na sali znajduje się 15 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy na wstępie przywitał przybyłych: Panią Lidię Gryko Z-cę Naczelnika 

Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, Panią Małgorzatę Maśko-Horyza Kierownika Biura Planowania 

Przestrzennego, Z-cę Naczelnika Straży Miejskiej Pana Jarosława Biernackiego, Przewodniczącego 

Zarządu Mariusza Zalewskiego, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie i Panów 

sołtysów, Panie i Panów radnych Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 215; 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 216; 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Łężyca-Łąkowa) 

– druk nr 217; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Stary Kisielin-

Logistyczna) – druk nr 218; 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 

219. 

 

Przewodniczący Zarządu dodał, że wszystkie te projekty tych uchwał były już dzisiaj omówione na 

posiedzeniu wspólnym Komisji. 

  

Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze inne propozycje zmiany porządku.  

Innych zmian nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku obrad 

zaproponowanych projektów uchwał: 

 i tak jako pkt.4 omówimy projekt uchwały oznaczony drukiem nr 215, 

 jako pk.5 omówimy projekt oznaczony drukiem nr 216, 
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 jako pkt.6 omówimy projekt oznaczony jako druk nr 217, 

 jako pkt.7 omówimy projekt oznaczony nr 218, 

 i jako ostatni projekt uchwały oznaczony nr 219. 

 

Przedstawione projekty uchwał zostały przyjęte do porządku obrad jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami. 

Porządek wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołu ostatniej Sesji. Sekretarz oświadczył, że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

Protokół z przebiegu ostatniej Sesji został przyjęty przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

3a. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy za I kwartał 2016 roku. 

 

Przewodniczący Zarządu Pan Mariusz Zalewski odczytał, sprawozdanie z pracy Zarządu Dzielnicy 

okres od miesiąca lipca do września br. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do Przewodniczącego Zarządu . 

Pytań nie zgłoszono. Sprawozdanie w załączeniu. 

 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Mieście Zielona Góra w roku szkolnym 

2015-2016. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z prośbą do Pani Lidii Gryko, o przedstawienie informacji  

O realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2015-2016. 

Na wstępie Pani Lidia Gryko oświadczyła, że materiał jest bardzo obszerny, liczy aż 74 strony i składa 

się z 9 rozdziałów .Radni informacje otrzymali na swoje skrzynki e-meliowe. Informacja jest materiałem 

obowiązkowym opracowanym na podstawie głównie danych z jednostek oświatowych i kuratorium. W 

roku szkolnym 2015-2016 budżet oświaty wynosił 252 mln zł z groszami z czego 156 oczywiście też z 

groszami to subwencja oświatowa. 

Następnie Pani Lidia Gryko omówiła kolejno poszczególne rozdziały informacji, prosząc aby w 

przypadku pytań zadawać je bezpośrednio po omówieniu danego tematu. 

 

Radna Sylwia Brońska – spytała czy szkoły niepubliczne także są objęte informacją. 

 

Pani Lidia Gryko odpowiedziała, że nie informacja dotyczy tylko placówek których organem 

założycielskim jest Prezydent. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński spytał jak kwota została przeznaczona na stypendia dla uczniów w 

szkołach i np. tych co trenują jakieś dyscypliny sportowe. 

Niestety z „głowy” tego nie powiem, ale jeżeli Panu Radnemu zależy przygotuję taką informację na 

kolejne spotkanie. 

 

Pani Gryko odpowiedziała, że stypendia w szkołach to są inne pieniądze niż te np. które młodzież 

otrzymuje np. z MOSiR-u. 

Muszę też przyznać, że sposób jaki Państwo zgłosili odnośnie podziału stypendiów dla większej ilości 

uczniów niż jednego, sprawdził się, zarówno dyrektorzy, nauczyciele jak i dzieci są z tego rozwiązania 

zadowolone. 

 

Radny Roman Rekut spytał czym różni się nauczanie indywidualne od domowego.  
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Pani Lidia Gryko wyjaśniła, że nauczaniem domowe prowadzą głównie rodzice, natomiast nauczanie 

indywidualne prowadzą nauczyciele, z nauczanie indywidualnego korzystają dzieci z różnymi wadami, 

bądź bardzo zdolne, które np. w jeden rok robią dwie klasy, polega to na tym że tok nauki jest dla tych 

dzieci inny, może się też zdarzyć taki przypadek że z różnych powodów dziecko będzie musiało wrócić 

do szkoły, wtedy może to być problem. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że chciałby się dowiedzieć na temat szkół zawodowych, są 

dwie takie szkoły ale gdzie ci uczniowie mają odbywać praktyki, bo współpracy z zakładami nie ma. 

Pani Gryko oświadczyła, że w szkołach tych są klasy patronackie, i uczniowie zgodnie z kierunkiem 

nauki mają w tych zakładach praktyki. Ponadto w roku bieżącym „wchodzimy” w bardzo duży projekt jak 

dobrze pamiętam na ponad 36 mln zł, dla szkół zawodowych gdzie będą praktyki finansowane przez 

miasto, powstaną zakłady gdzie uczniowie będą odbywać praktyki zawodowe. Praktyki odbywają 

również praktyki w małych zakładach rzemieślniczych, co prawda miasto za tych uczniów nie płaci, dla 

nich środki otrzymujemy z kuratorium, kuratorium natomiast pozyskuje je z Ministerstwa Finansów. 

 

Radny Sebastian Jagiełowicz spytał jak nasze szkoły są przygotowane do reformy oświatowej, Pani 

Minister Zalewska mówi że reforma odbędzie się bezkosztowo. 

 

Pani Lidia Gryko odpowiedziała, że nie będzie na pewno problemu ze szkołą w Drzonkowie i Przylepie 

gdzie są Zespoły Edukacyjne, natomiast zdecydowanie największy problem będzie ze szkołą w Ochli, 

jeżeli nie wyprowadzimy z budynku przedszkola będzie bardzo duży problem, słyszałam, że już jakieś 

propozycje wyprowadzenia przedszkola z budynku szkoły są. Na dzień dzisiejszy prowadzimy prace 

nad określeniem obwodów.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, spytał czy są jeszcze pytania do Pani Naczelnik. 

Pytań nie zgłoszono. 

Radni informację przyjęli. 

 

5. Podjęcie uchwał lub zajęcie stanowiska 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Stary Kisielin – druk nr 212. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną . 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXV.205.2016. 

 

2/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, uprawnień do przejazdów ulgowych 

oraz taryfowych w komunikacji miejskiej świadczone przez Miejski Zakład Komunikacji w Zielonej Górze 

– druk nr 213. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył, że projekt tej uchwały był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji, omówił go Pan Jarosław Szczęsny z MZK, ulgi dotyczą uczniów, którzy 

będą mieli praktyki na terenie strefy w Nowym Kisieline. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXV.206.2016. 

 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zielona Góra z organizacjami pozarządowymi na rok 

2017 – druk nr 214. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXV.207.2016 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 215. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXV.208.2016. 

 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Przylep – druk nr 216. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXV.209.2016. 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Łężyca- Łąkowa) – druk nr 217 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXV.210.2016. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Stary Kisielin-Logistyczna) – druk nr 218. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXV.211.2016. 
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8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 219 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXV.212.2016. 

 

6.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie. 

1/ 

Radny Jerzy Szczepski powiedział, że chciałby złożyć interpelację dotyczącą przejścia na drodze Nr 32 

w okolicy ulicy Turystycznej w Przylepie. Dwadzieścia lat temu została po wybudowaniu obwodnicy 

została ona oddzielona od pozostałej części miejscowości. Wg ówczesnych planów miało być 

wybudowane bezkolizyjne przejście, ale plany zostały zmienione. Na dzień dzisiejszy ludzie muszą 

przechodzić po mostem, przemykając jak szczury. Myślę, że Pan Prezydent przychyli się do naszej 

prośby. 

2/ 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział że w związku z połączeniem Miasta i Gminy, zwiększyła się 

liczba mieszkańców, korzystających ze Szpitala Klinicznego. Co prawda właścicielem szpitala jest 

Zarząd Województwa i to on jest zobowiązany do zapewnienie niezbędnych środków na jego 

funkcjonowanie, niemniej jednak zwiększenie liczby mieszkańców miasta jest równoznaczne z większą 

odpowiedzialnością władz miasta za bezpieczeństwo zdrowotne mieszkańców, aż 80% pacjentów 

korzystających z oddziałów szpitalnych to mieszkańcy nowej Zielonej Góry, w związku z tym chciałbym 

uzyskać informację w jakiej wysokości miasto przeznacza środki na dofinansowanie szpitala w Zielonej 

Górze, szczególnie w latach 2015-2016. 

 

6.Sprawy różne. 

 

1/ 

Radny Czesław Śnieżko spytał czy w obowiązkach Straży Miejskiej jest kontrola i częstotliwość wywozy 

nieczystości płynnych. 

2/ 

Z-ca Naczelnika Straży Miejskiej odpowiedział, że do kontroli Straż Miejska ma uprawnienia, natomiast 

co do częstotliwości nie, ponieważ tą kwestię reguluje Regulamin utrzymania czystości i porządku na 
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terenie Gminy, a takiego po połączeniu już nie ma, ponadto Straż obecnie pracuje tylko na jedną 

zmianę z obsadą 13 osobową. 

3/ 

Radny Sebastian Jagiełowicz zasugerował wystąpienie do Prezydenta Miasta, z propozycja 

przeprowadzenia kontroli przyłączeń wodno-kanalizacyjnych, a w szczególnych przypadkach rozważyć 

możliwość dofinansowania wykonania przyłączenia. 

4/ 

Radna Dorota Bojar stwierdziła, że jeżeli Straż pracuje tylko w godzinach przedpołudniowych to 

większości osób nie zastanie w domu. 

5/ 

Radny Jerzy Żetecki w ostatnim czasie po likwidacji znaku wjazdu na ulicę 9 Maja w Przylepie bardzo 

utrudniony jest dojazd autobusem do szkoły. Samochody prywatne parkują po obu stronach ulicy, co 

bardzo utrudnia dojazd. Z kolei w Zawadzie na ulicy Szkolnej, w pewnej posesji wystają bardzo duże 

krzaki, na poboczu stoją porozbijane samochody, kto ma zająć się tam porządkiem. 

6/ 

Radny Krzysztof Wołczyński spytał ile straż miejska ma samochodów. 

7/  

Jarosław Biernacki odpowiedział, że 3 i 13 strażników, osobiście nie mam wpływu na pracę strażników 

jest to kompetencja Dyrektora Departamentu. 

Co do ulicy Szkolnej w Zawadzie, to przeprowadzimy kontrolę z nakazem uporządkowania terenu, 

natomiast co do znaku drogowego w Przylepie, to należy wystąpić do Departamentu Inwestycji i 

Zarządzania Drogami. 

8/ 

Radny Roman Rekut powiedział, że jeżeli problemem jest określenie częstotliwości wywozu, to może 

rozwiązaniem będzie ilość wywozów. 

9/ 

Radny Jerzy Szczepski w nawiązaniu do ulicy 9 Maja, którą dojeżdża się do ulicy Winnej, to brakuje 

tam znaku pierwszeństwa ruchu. 

10/ 

Radny Marek Karwacki spytał, kto jest odpowiedzialny za posiadanie numerów porządkowych na 

budynkach. 

11/ 

Jarosław Biernacki odpowiedział, że Straż Miejska ”wymusza” posiadanie numerów, ale kar dotychczas 

za to nie było 

12/ 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że sama obecność Straży mobilizuje ludzi, nie koniecznie od 

razu muszą być mandaty 

13/ 

Radna Agnieszka Kozakiewicz spytała, czy Straż może nakazać utrzymanie porządku na posesji. 

14/ 

Jarosław Biernacki odpowiedział, że utrzymanie porządku na posesji prywatnej jest indywidualna 

sprawą mieszkańca. 

15/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że odpowiedzi na interpelacje z ostatniej Sesji został 

udzielona 

 

Na tym o godz. 15. 55 Przewodniczący Rady Dzielnicy zakończył obrady. 

 

Protokołowała      Sekretarz Obrad     Przewodniczący 

          Rady Dzielnicy  

……………        ………………….         …………………… 

Ewa Fogiel       Marek Karwacki     Zenon Rabęda 


